
 

ZAPISNIK SA 21. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 

      održane  dana 21. studenog 2024. godine s početkom u 16.30  sati u prostoriji  škole. 

Na sjednici prisutni: Gordana Fileš, ravnateljica, Nevenka Pokos član ŠO, Ante Žderić, član ŠO, Milana 

Vuković član ŠO,  Silvana Mrazović član ŠO, Sandra Tomljenović član ŠO 

Odsutni: Martina Malogorski Jurjević član ŠO 

Sjednicu Školskog odbora otvorila je predsjednica ŠO. Nakon što je utvrđena natpolovična većina  

predložen je  sljedeći: 

Dnevni red sjednice  

DNEVNI RED 

1. Usvajanje  Zapisnika sa prethodne sjednice  Školskog  odbora 

2. Radni odnosi 

3. Odabir ponude-sanacija podloge za golove i golovi za školsko igralište 

4. Razno 

 

Dnevni red je usvojen. 

Ad.1.) Članovi Školskog odbora jednoglasno su usvojili zapisnik sa 21. sjednice ŠO održane 

03.10.2024. godine. 

Ad.2.) Provedeni su natječaji za radna mjesta, Učitelj/ica hrvatskog jezika na određeno nepuno radno 

vrijeme, 20 sati tjedno, Učitelj/ica tehničke kulture na neodređeno nepuno radno vrijeme, 20 sati tjedno,  

Učitelj/ica fizike na  neodređeno nepuno radno vrijeme, 20 sati tjedno, Učitelj/ica  razredne nastave na 

određeno puno radno vrijeme, 40 sati tjedno( 2 izvršitelja), Učitelj/ica razredne nastave u PB na 

određeno puno radno vrijeme, 40 sati tjedno. Za tehničku kulturu i fiziku predložen je T.N, za za hrvatski 

jezik predložena je I.C., za razrednu nastavu M.B. i M.I. a za PB predložena je S.D. 

Školski odbor jednoglasno je prihvatio da se sa predloženim  kandidatima zasnuje radni odnos. 

Nadalje MZOMS je dostavilo suglasnost za zapošljavanje stručnog suradnika psihologa na puno 

neodređeno radno vrijeme, 40 sati tjedno. Objavit će se prijava potrebe (60 dana do obajve natječaja) 

potom, tražiti suglasnost Gradskog ureda  i raspisati natječaj za izbor kandidata za navedeno radno 

mjesto te će se isto sistematizirati i uvrstiti u Pravilnik o sistematizaciji radnih mjesta OŠ Dobriše 

Cesarića. 

Ad.3.)  Ravnateljica je još jednom podsjetila na sigurnost na školskom dvorištu te popravak i fiksiranje 

golova za podlogu te u tu svrhu su tražene ponude izvođača. Nakon pregledanih ponuda ŠO jednoglasno 

je izabrano ponudu tvrtke  Kolektor d.o.o., za izvođenje betonske podloge za golove i popravak 

oštećenih golova na školskom igralištu OŠ Dobriše Cesarića. 

 

Ad.4.)  U tijeku su postupci pokretanja radova na sanaciji podova u školi te sanacije podova u školskoj 

dvorani, podovi – parketi su više puta sanirani no uporno se i dalje „podižu“ te se nadamo da će se ovaj 

put sanaciji pristupiti sveobuhvatno tj.otkriti uzrok „podizanja parketa. O tome je više puta raspravljano 

na ŠO. 



 

 

ŠO dao je i suglasnost za ponudu projektne dokumentacije (Arhitektura Bolanča)  koja će se slati u 

Gradski ured za refundaciju i kako bi se mogao pokrenuti postupak sanacije poda školske dvorane.  

 

Obzirom da Škola slavi 60. obljetnicu osnutka 6.12. 2024. će doći u posjetu delegacija – 41 učenik i 7 

učitelja OŠ „Dobriša Cesarić“ iz Požege u prijateljski posjet. 

 

Sandra Tomljenović, član ŠO, izvijestila je ŠO kako ima na raspolaganju sredstva za iduću godinu ( oko 

cca 700 eura) koja moraju biti uvrštena u Plan nabave, a koja bi se utrošila na neku aktivnost za djecu u 

Školi. Škola će dostaviti prijedlog aktivnosti 

 

Sjednica ŠO završila je  u 17:45  sati. 

 

Predsjednica ŠO                                                                                                          Zapisničar  

 

Nevenka Pokos,prof.                                                                                            Danijela Marković 

 

KLASA: 007-05/24-01/20 

URBROJ: 251-156-24-2 


